
ועד ההורים העירוני, בראשות אורן אוזן, 
הפיץ מכתב חריף להורים ובו הביע את 

מורת רוחו מהתנהלות מנהל תיכון אמי"ת, 
אביעד גבאי, ודרש את החלפתו. המכתב 

עורר סערה, ופגע מאוד במנהל, שחזר רק 
לאחרונה מארבעת חודשי מילואים. מה 
אומרים בעירייה? בינתיים מדברים בשני 
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רק ביחד ננצח!

NOW!
BRING THEM HOME NOW!

מתפללים ומייחלים לחזרתם של החטופים בריאים ושלמים

המנהל תחת מתקפה

רק באהבת ישראל וביחד ננצח!

באר טוביה: אגף כוח אדם של צה"ל פרסם את 
נתוני המתגייסים שסיימו השנה את שירותם הצבאי- 

והמספרים של בוגרי אמי"ת באר טוביה מרשימים 
במיוחד: כ-90% מהתלמידים התגייסו לשירות 

קרבי ביחידות מובחרות. שפיר: המועצה העניקה, 
לראשונה, מלגות ספורטאי מצטיין לשני ספורטאים 
שעשו את זה בענק, והביאו הרבה כבוד למועצה // 

גאווה מקומית

כמו חלום 
שהתגשם

כמו חלום 
שהתגשם

"ספורט קלאב" קריית מלאכי, הקאנטרי המפואר 
שנבנה בעשרות מיליוני שקלים ונתפס אז בעיני 

המתנגדים כבזבוז משווע של כספי ציבור, חצה כבר את 
רף 3,000 המנויים- מספר שיא בכל קנה מידה. אז מה 
אם אמרו שהוא יהיה "פיל לבן" ויעלה לעירייה מיליוני 

שקלים בכל שנה? לדבר לא עולה כסף // עמ' 10-12
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